



Verslag algemene vergadering

12/03/2024 – 9u30-12u00

Vergaderzaal WZC Verbert-Verrijdt (Verbertstraat 25, 2900 Schoten)

Aanwezigheidslijst:

Zie bijlage.

Agendapunten

1. Verwelkoming door voorzitter
2. Goedkeuring verslag algemene vergadering 16/01/2024
3. Algemene werking RPH
4. Terugkoppeling stand van zaken en adviezen werkgroepen
5. Terugkoppeling tijdelijke werkgroepen
6. Evaluatie Nieuwjaars diner
7. Varia

1. Welkomstwoord voorzitter

Rik Lavrysen, voorzitter, heet de aanwezigen van harte welkom en geeft volgende mededelingen mee:

- Katrijn Van Osta (onafhankelijk) zal tijdens de vergadering rondgaan met de lijst van aanwezigheid op het Scholenproject.
- We verwelkomen vandaag Katrien, nieuwe directeur van de 4 Notelaars. wij kijken er alvast naar uit om volgende week bij jullie langs.
- Willy Verdyck, bestuurslid, heeft onlangs een CVA gehad en verblijft momenteel in de Hoge Beuken met zijn echtgenote. Hij is onze schatbewaarder. Luk Theelen (ondervoorzitter) neemt de taken in tussentijd over.
- Patricia Decelle, ervaringsdeskundige (zoon met autisme) en vertegenwoordiger van PVDA, wordt verwelkomt.

2. Goedkeuring verslag algemene vergadering 16/01/2024

- Er werden geen opmerkingen doorgegeven. Het verslag werd goedgekeurd.

3. Algemene werking RPH

- a. Hernieuwde statuten goedkeuring
 - i. De herwerkte statuten werden goedgekeurd door alle nodige politieke organen en zijn vanaf 8/02/2024 (aktenaam door het vast bureau) geldig.
- b. GDPR-regelgeving
 - i. Zie varia

4. Terugkoppeling stand van zaken en adviezen werkgroepen

a. Werkgroep Wandelen

Coördinator Frieda Vermeylen koppelt terug:

- i. De wandeling rond LDC 't Dorp werd up to date gebracht. Door het slecht weer zijn de andere wandelingen nog niet gecontroleerd. Na het scholenproject wordt opnieuw gestart met het uitvoeren van de nodige controles. De focus zal eerst liggen op wandeling Bloemendaal omdat gemeld werd dat hier stickers verdwenen zijn. Er werd een back-up regeling afgesproken tussen Frieda Vermeylen en Rony De Crom.
- ii. Frieda vertelt over het idee om een wandeling te organiseren in het Peerdsbos. De voorzitter bevestigt dat dit een goed wandelpad is. Hij gaat hier regelmatig met zijn zoon naartoe.

b. Sport, spel en vrije tijd

Coördinator Veerle Vermeylen is afwezig wegens ziekte. De voorzitter geeft een stand van zaken:

- i. Klacht Sportoase – 29/03/2024 wordt afgesproken met de manager van Sportoase om dit verder te bespreken.
- ii. Speeltuinen
 1. Er wordt bij elke herinrichting van een speeltuin een toegankelijk speeltoestel geïnstalleerd.
 2. De algemene vergadering is van mening dat het beter is te focussen op 1 volledig toegankelijke speeltuin, i.p.v. extra geld te investeren in elke speeltuin.
 3. Er wordt gemeld dat de draaimolen in de speeltuin aan de Riddershoeve defect is. Laura Kerkhofs, secretaris, zal dit doorgeven aan de dienst der werken.

c. Toegankelijkheid

Coördinator Martin Van Hulle koppelt terug:

- i. De werkgroep bereidt zich voor op het Scholenproject en zal daarom ook de rolstoelen nog eens technisch nakijken.
- ii. Er werden enkele adviezen ingediend rond toegankelijkheid. Martin Van Hulle vertelt dat zij goed terecht kunnen bij de verkeersconsulenten van gemeente Schoten.
 1. Advies leuning Administratief Centrum (Adviesnummer 03/2023)
 - a. De boordsteen begint los te komen. Schepen Véronique D'Exelle volgt dit verder op.
 2. Advies glasbollen Cogelslei (Adviesnummer 06/2023) –
 - a. De beloofde aanpassingen werden tot op heden nog niet uitgevoerd.
 - b. Schepen Véronique D'Exelle volgt dit verder op.
- iii. Stickers bij apotheek Carpentier
 1. Een tijdje geleden ging de werkgroep ter plaatse bij beide vestigingen van apotheek Carpentier. De sticker die afgegeven werd als teken van toegankelijke zaak werd nog niet opgehangen.
- iv. Noël Hertoghe (G-sport) vraagt om het voetpad tegenover uitvaart Daems te bekijken. Martin Van Hulle, coördinator, neemt dit verder op.
- v. Frieda Vermeylen (bestuurslid) vraagt om verzakking Churchilllaan tegenover nachtwinkel na te kijken. Martin Van Hulle, coördinator, neemt dit verder op.

d. Verkeer

Coördinator Jan Van Peer koppelt terug:

- i. Zie advies glasbollen bij werkgroep Toegankelijkheid.
- ii. Toegankelijkheid bushaltes
 1. De afspraak dat elke bushalte toegankelijk gemaakt zou worden wanneer een straat vernieuwd wordt door de gemeente dient opnieuw opgenomen te worden.
 - a. Er wordt een advies door Jan Van Peer, coördinator, opgemaakt met vraag om een planning te bezorgen.
 - b. Mia Ketels (onafhankelijk) vraagt Erik Maes na over de mogelijkheid van het zakken van de bussen.
 2. Martin Van Hulle en Jan Van Peer, bestuursleden, hebben het idee om het overzicht dat zij enkele jaren geleden opmaakten te updaten. Dit wordt per mail doorgestuurd met vraag door te geven wie welke halte wil nakijken.

e. Bouwadviezen

Coördinator Luk Theelen koppelt terug:

- i. De werking draait zeer goed. Voorlopig werden 8 adviezen ingediend. De samenwerking met Gie Bresseleers loopt zeer vlot. Luk Theelen, coördinator, is Gie hier zeer dankbaar voor.

5. Tijdelijke werkgroepen

a. Vertegenwoordiging in dagelijks bestuur

- i. Momenteel worden coördinatoren van tijdelijke werkgroepen niet vertegenwoordigd in het klein bestuur. Het lijkt de voorzitter zinvol dit in de toekomst wel te doen.

b. Scholenproject

Coördinator Sonja Goris koppelt terug:

- i. Vrijdag 15/03/2024 10u00 wordt afgesproken om alle nodige zaken klaar te zetten. Er werden voldoende vrijwilligers verzameld.
- ii. De jeugddienst stort een bedrag aan de 4 Notelaars als bedanking.
- iii. De RPH bezorgt ook een bijdrage. Luk Theelen, ondervoorzitter, vraagt de nodige bankgegevens na.

c. Seniorenbeurs

Coördinator Martin Van Hulle koppelt terug:

- i. Concept:
 1. Auto op parking (Eric Van de Velde)
 2. Foute kamer op podium (valpreventie)
 - a. Er worden opdrachten aan de bezoekers gegeven om ze hierover te sensibiliseren.
 - i. Prijs = maaltijdbons LDC's
 - ii. Er wordt gekeken naar een beachvlag en roll-ups door Martin Van Hulle.
 - b. Valpreventiequiz
 3. Hindernissenparcours zoals op de vorige editie
- ii. De bijdrage aan SAR werd bezorgd.
- iii. Planning algemeen:
 1. Vrijdag 5 april
 - a. Voormiddag klaarzetten van zaal (vanaf 10u00)

- b. Namiddag (14u00-17u00) standen installeren
- 2. Zaterdag 6 april
 - a. Publiek: 10u00-16u00
 - b. Standhouders vanaf 8u00 welkom

6. Evaluatie Nieuwjaars diner

Ria Vansteenkiste, Vlaams Belang, verontschuldigt zich omdat ze dit vergeten was.

Volgende editie zal een dessertje voorzien worden.

De algemene feedback geldt: 'Heel gezellig en lekker. Goed verzorgd.'

Het bestuur van de RPH neemt dit mee naar een volgende editie.

7. Varia

a. GDPR-wetgeving

- i. Het opgemaakt voorstel wordt toegevoegd als bijlage bij het verslag. Rik Lavrysen, voorzitter, vraagt de leden dit na te lezen tegen de volgende algemene vergadering en opmerkingen door te geven.

b. Stemlocaties lokale verkiezingen

- i. Er worden bijkomende G-parkeerplaatsen voorzien.
- ii. Sonja Goris, onafhankelijk, vraagt of er rekening gehouden kan worden met een afzonderlijke parkeerplaats voor de Handicar.
 - 1. Mia Ketels, onafhankelijk, geeft als tip mee dat de stemgetuige van het kiesbureau eventueel even kan helpen bij het in/uitstappen.

c. 23 mei demo stemcomputers

- i. Tijdens de federale, Vlaamse en Europese verkiezingen van 9 juni 2024 zal je je stem elektronisch uitbrengen. Weet je niet goed hoe dat zal verlopen en wil je vooraf even oefenen?
 - 1. Kom dan tussen 24 mei en 4 juni even langs het onthaal van het gemeentehuis, Verbertstraat 3. Daar staat een demo-stemcomputer waar je tijdens de reguliere openingstijden van het gemeentehuis al eens kan komen testen. Onze medewerkers helpen je graag!
 - 2. Demosessies
Heb je nood aan extra uitleg? Op donderdag 23 mei krijg je uitgebreidere toelichting over de werking van de kiescomputer. Probeer daarna zelf de demo-toestellen uit.

Waar?

- LDC Cogelshof: tussen 11.00 en 12.00 uur
- LDC 't Dorp: tussen 13.30 en 14.30 uur

d. Toegankelijke horeca – actie Horeca Vlaanderen

- i. Rik Lavrysen heeft dit doorgestuurd naar de middenstandsorganisatie.
 - 1. Véronique D'Exelle, schepen, vraagt respons na bij de middenstandsorganisatie.

e. Dienst Pensioen en premies

- i. Anneleen Janssens (onafhankelijk) bezorgde een klacht en hierop werd gereageerd door de betrokken dienst na de nodige bevestigingen.

f. Veerle Franken, expert audiovisuele beperkingen, vertelt:

1. Huurauto werd gestolen op vakantie in Spanje, samen met haar G-parkeerkaart.
2. Haar advies luidt: wees voorzichtig in het buitenland.

g. Mia Ketels, onafhankelijk vraagt:

- i. Hulp bij afbraak van de Seniorenschouw van 12 april in CC De Kaekelaar
 1. Ria Vansteenkiste (Vlaams Belang), Rik Lavrysen (voorzitter) en Kristien Vangeninden (WZC Vordenstein) zullen mee ondersteunen.

ii. Stijn Wellens, 4 Notelaars:

1. 1 mei wordt het 40-jarig bestaan van de 4 Notelaars gevierd.
 - a. Stijn Wellens zal op een later tijdstip nog de uitnodiging bezorgen aan de leden van de algemene vergadering.

iii. Olaf Goossens, onafhankelijk en oud-voorzitter vertelt:

1. 28 oktober 1984 vond de eerste algemene vergadering van de RPH plaats. Toenmalig onder voorzitter Louis Vervoort
 - a. Dit jaar bestaan we 40 jaar
 - b. Viering wordt besproken binnen het dagelijks bestuur
 - i. Idee Katrijn Van Osta (onafhankelijk): geschiedenis van de RPH in kaart brengen voor geïnteresseerde burgers.

iv. Patricia Decelle, PVDA:

1. Vraagt of er een overzicht is van het aantal personen met een beperking in Schoten.
2. Rik Lavrysen, voorzitter, vertelt dat de RPH dit niet in kaart heeft wegens de privacywetgeving FOD.

De voorzitter dankt de leden voor hun enthousiasme en medewerking.

De eerstvolgende algemene vergadering van de Raad voor Personen met een Handicap gaat door op 4/06/2024.